
Bestyrelsesmøde afdeling 37 søndag den 12/7 2020-07-2020 
 
 
 
 
 
Aktiviteter i afdelingen: Loppemarked den 22/8 2020 
 
 
 
Hvad får vi renoveret i år 
 
Brønddæksler skal der laves noget ved er blevet lovet siden indflytning 
 
Belysning skal der laves noget ved er blevet lovet siden indflytning 
 
Hvad skal vi bruge det grønne område til 
 
Miljøskabet hvem tømmer det 
 
Gårhavemiljø ud for gildesal 
 
Bestyrelsesmøde 4 gange i året 
 
Hækplanter der er gået ud bliver de skiftet 
 
Der blev snakket om 1 års gennemgang 


